

3. савјетник директора, замјеник извршног директора, директор филијале / шеф канцеларије, доктор медицине - специјалиста, доктор стоматологије - специјалиста, магистар фармације - специјалиста и дипломирани фармацеут - специјалиста установе која има до 100 запослених 34,53;
- 3) трећа платна подгрупа:
1. помоћник директора филијале, руководилац одјељења, интерни ревизор, доктор медицине, доктор стоматологије, магистар фармације и дипломирани фармацеут установе која има више од 500 запослених 34,33;
2. помоћник директора филијале, руководилац одјељења, интерни ревизор, доктор медицине, доктор стоматологије, магистар фармације и дипломирани фармацеут установе која има од 100 до 500 запослених 32,38;
3. помоћник директора филијале, руководилац одјељења, интерни ревизор, доктор медицине, доктор стоматологије, магистар фармације и дипломирани фармацеут установе која има до 100 запослених 30,15;
- 4) четврта платна подгрупа:
1. шеф рачуноводства, шеф пословнице, шеф одсјека установе која има више од 500 запослених 32,10;
2. шеф рачуноводства, шеф пословнице, шеф одсјека установе која има од 100 до 500 запослених 30,15;
3. шеф рачуноводства, шеф пословнице, шеф одсјека установе која има до 100 запослених 29,23."

Члан 3.

Члан 11. мијења се и гласи:

"Платни коефицијенти за остале запослене одређују се по радном мјесту:

- 1) виши стручни сарадник доктор медицине, доктор медицине - специјалиста, доктор стоматологије и доктор стоматологије - специјалиста са 360 ECTS 31,92;
- 2) виши стручни сарадник магистар фармације, магистар фармације - специјалиста, дипломирани фармацеут и дипломирани фармацеут - специјалиста са 300 ECTS 30,99;
- 3) виши стручни сарадник са 240 ECTS 29,13;
- 4) виши стручни сарадник са 180 ECTS 25,70;
- 5) виши стручни сарадник са вишом стручном спремом 22,06;
- 6) стручни сарадник са средњом стручном спремом 18,62;
- 7) послови висококвалификованог радника 18,62;
- 8) послови квалификованог радника 16,02;
- 9) послови неквалификованог радника 14,82."

Члан 4.

Овај закон објављује се у "Службеном гласнику Републике Српске", а ступа на снагу 1. августа 2026. године.

Број: 02/1-021-905/26
9. јула 2026. године
Бањалука

Предсједник
Народне скупштине,
Др **Ненад Стевандић**, с.р.

У К А З

О ПРОГЛАШЕЊУ ЗАКОНА О ИЗМЈЕНАМА ЗАКОНА О ПЛАТАМА ЗАПОСЛЕНИХ У ОРГАНИМА УПРАВЕ РЕПУБЛИКЕ СРПСКЕ

Проглашавам Закон о измјенама Закона о платама запослених у органима управе Републике Српске, који је Народна скупштина Републике Српске усвојила на Тридесет деветој посебној сједници, одржаној 9. јула 2026. године, а Вијеће народа 17. јула 2026. године констатовало да се усвојени Закон о измјенама Закона о платама запослених у органима управе Републике Српске не односи на витални национални интерес ниједног од конститутивних народа у Републици Српској, чиме су се испунили формално-правни услови за доношење указа.

Број: 01-020-2433/26
20. јула 2026. године
Бањалука

Предсједник
Републике,
Проф. др **Синиша Каран**, с.р.

ЗАКОН

О ИЗМЈЕНАМА ЗАКОНА О ПЛАТАМА ЗАПОСЛЕНИХ У ОРГАНИМА УПРАВЕ РЕПУБЛИКЕ СРПСКЕ

Члан 1.

У Закону о платама запослених у органима управе Републике Српске ("Службени гласник Републике Српске", бр. 66/18, 105/19, 119/21, 68/22, 132/22, 28/25 и 27/26) члан 9. мијења се и гласи:

"Државни службеници које поставља Влада разврставају се у двије платне групе и одређује им се сљедећи коефицијент за обрачун основне плате:

- 1) прва платна група: помоћник министра, секретар министарства, руководилац републичке управе и републичке управне организације, директор Централне јединице за хармонизацију интерне ревизије 49,20;
- 2) друга платна група:
1. прва подгрупа: замјеник и помоћник руководиоца републичке управе и републичке управне организације 46,98;
2. друга подгрупа: секретар Агенције за државну управу 43,72."

Члан 2.

Члан 10. мијења се и гласи:

"(1) У трећу платну групу разврставају се државни службеници који руководе унутрашњим организационим јединицама и високостручни државни службеници које распоређује руководилац органа.

(2) Државни службеници из става 1. овог члана разврставају се у платне подгрупе на основу радног мјеста, руковођења, сложености и одговорности и одређује им се сљедећи коефицијент за обрачун основне плате:

- 1) трећа платна група:
1. прва подгрупа: руководилац одјељења, главни инспектор и руководилац јединице за интерну ревизију 40,48;
2. друга подгрупа: стручни савјетник 38,98;
3. трећа подгрупа: руководилац одсјека и руководилац бироа 34,53;
4. четврта подгрупа: интерни ревизори 32,38."

Члан 3.

Члан 11. мијења се и гласи:

"Државни службеници који не руководе унутрашњом организационом јединицом разврставају се у платне групе и одређује им се сљедећи коефицијент за обрачун основне плате:

- 1) четврта платна група: инспектори 32,38;

- 2) пета платна група: виши стручни сарадници са високом стручном спремом..... 30,16;
- 3) шеста платна група: стручни сарадници са вишом стручном спремом..... 21,87;
- 4) седма платна група: стручни сарадници са средњом стручном спремом..... 18,62.”

Члан 4.

Члан 12. мијења се и гласи:

“Именована и постављена лица која немају статус државног службеника разврставају се у платне групе и одређује им се следећи коефицијент за обрачун основне плате:

- 1) прва платна група:
 1. генерални секретар Владе..... 57,20;
 2. шеф Кабинета председника Владе..... 55,16;
 3. савјетници у Кабинету председника Владе и правни представник Владе..... 49,20;
 4. савјетници министара 44,75;
 5. помоћници генералног секретара Владе 42,60;
- 2) друга платна група:
 1. секретар - координатор председника Владе 30,16;
 2. секретар - координатор министра и генералног секретара..... 20,99;
 3. возач министра 20,99;
 4. запослени који раде на пословима деминирања у минском пољу или врше прикупљање и уништавање неексплодираних убојних средстава..... 21,87;
 5. лицима која су ангажована на пословима обезбјеђења председника Владе, на основни коефицијент утврђен за послове и задатке у органу у коме су стално запослени, утврђује се додатни коефицијент..... 21,87.”

Члан 5.

Члан 13. мијења се и гласи:

“Запослени који немају статус државног службеника разврставају се у платне групе и одређује им се следећи коефицијент за обрачун основне плате:

- 1) прва платна група: начелници сектора, шеф кабинета министра 40,48;
- 2) друга платна група: начелници одјељења, шеф Бироа за односе са јавношћу 34,53;
- 3) трећа платна група: руководиоци унутрашњих организационих дијелова, шеф рачуноводства..... 32,38;
- 4) четврта платна група: виши стручни сарадници са високом стручном спремом..... 30,16;
- 5) пета платна група: стручни сарадници са вишом стручном спремом..... 21,87;
- 6) шеста платна група: стручни сарадници са средњом стручном спремом..... 18,62;
- 7) седма платна група: КВ - радно мјесто квалификованог радника 15,73;
- 8) осма платна група: радно мјесто неквалификованог радника 14,82.”

Члан 6.

Овај закон објављује се у “Службеном гласнику Републике Српске”, а ступа на снагу 1. августа 2026. године.

Број: 02/1-021-910/26
9. јула 2026. године
Бањалука

Председник
Народне скупштине,
Др **Ненад Стевандић**, с.р.

1701

На основу члана 80. став 1. тачка 4. Устава Републике Српске, председник Републике **д о н о с и**

У К А З

**О ПРОГЛАШЕЊУ ЗАКОНА О ИЗМЈЕНАМА ЗАКОНА
О ПЛАТАМА ЗАПОСЛЕНИХ ЛИЦА У ЈАВНИМ
УСТАНОВАМА У ОБЛАСТИ ЗДРАВСТВА
РЕПУБЛИКЕ СРПСКЕ**

Проглашавам Закон о измјенама Закона о платама запослених лица у јавним установама у области здравства Републике Српске, који је Народна скупштина Републике Српске усвојила на Тридесет деветој посебној сједници, одржаној 9. јула 2026. године, а Вијеће народа 17. јула 2026. године констатовало да се усвојени Закон о измјенама Закона о платама запослених лица у јавним установама у области здравства Републике Српске не односи на витални национални интерес ниједног од конститутивних народа у Републици Српској, чиме су се испунили формално-правни услови за доношење указа.

Број: 01-020-2428/26
20. јула 2026. године
Бањалука

Председник
Републике,
Проф. др **Синиша Каран**, с.р.

ЗАКОН

**О ИЗМЈЕНАМА ЗАКОНА О ПЛАТАМА ЗАПОСЛЕНИХ
ЛИЦА У ЈАВНИМ УСТАНОВАМА У ОБЛАСТИ
ЗДРАВСТВА РЕПУБЛИКЕ СРПСКЕ**

Члан 1.

У Закону о платама запослених лица у јавним установама у области здравства Републике Српске (“Службени гласник Републике Српске”, бр. 28/25 и 27/26) члан 9. мијења се и гласи:

“У прву платну групу разврставају се директори здравствених установа секундарног и терцијарног нивоа и примарног нивоа са платним коефицијентима, и то:

1) секундарни и терцијарни ниво:

1. директор здравствене установе која има више од 2.000 запослених 55,24;
2. директор здравствене установе која има од 1.000 до 2.000 запослених 44,99;
3. директор здравствене установе која има од 500 до 1.000 запослених 42,64;
4. директор здравствене установе која има до 500 запослених 38,51;

2) примарни ниво:

1. директор дома здравља са више од 100 тимова породичне медицине 42,64;
2. директор дома здравља од 50 до 100 тимова породичне медицине 38,51;
3. директор дома здравља од 10 до 50 тимова породичне медицине 36,44;
4. директор дома здравља од четири до десет тимова породичне медицине 34,38;
5. директор дома здравља до четири тима породичне медицине 30,15;

3) за директора јавне здравствене установе апотеке примјењује се коефицијент директора дома здравља основаног у јединици локалне самоуправе у којој се оснива и апотека.”

Члан 2.

У члану 10. у ставу 2. т. 5) и 6) мијењају се и гласе:

“5) пета платна подгрупа:

1. главна сестра здравствене установе са високом стручном спремом основна плата увећана за 10%;
2. главна сестра здравствене установе са вишом стручном спремом коефицијент 20,50;
3. главна сестра здравствене установе са средњом стручном спремом коефицијент 19,57;
- 6) шеста платна подгрупа: